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Geachte leden van de raadscommissie fysieke leefomgeving, 

 

Achtergrond 

Op 13 november 2018 dienden BVD en VVD een motie in die door de raad is 

aangenomen. De motie behelsde de aanleg van extra parkeerplaatsen in 

Oudelandshoek om de ervaren parkeeroverlast op te lossen. Hierbij gold 

draagvlak bij bewoners als randvoorwaarde voor de aan te leggen 

parkeerplaatsen. In deze memo informeren wij u over de stand van zaken van 

de uitvoering van deze motie. 

 

Algemene werkwijze 

In het voorjaar van 2019 voerde een extern bureau een parkeeronderzoek uit. 

In grote lijnen werd een tekort aan parkeerplaatsen in heel Oudelandshoek 

geconstateerd. In het rapport zijn geen uitspraken gedaan over precieze 

aantallen en geschikte locaties voor extra parkeerplaatsen. Het was een 

momentopname, waarop is voortgebouwd om per buurt maatwerk en draagvlak 

te leveren.  

Oudelandshoek is daarop verdeeld in 5 buurten die deze collegeperiode alle aan 

bod komen. Om draagvlak te creëren is gekozen voor een werkgroep van 

bewoners die zijn voorstellen tijdens een algemene bewonersavond voor zou 

leggen aan alle buurtbewoners.  

Voor heel Oudelandshoek is in beginsel € 100.000 aan budget beschikbaar, dus 

per buurt € 20.000. 

 

Eerste buurt: Iroko/Marowijne/deel Chico Mendesring 

Op 9 juli 2019 is een eerste avond voor bewoners georganiseerd. Tijdens deze 

avond konden bewoners zich opgeven voor deelname aan een werkgroep. 

Op 10 september 2019 startte de eerste werkgroep. Deze bestond uit circa 15 

leden, van wie driekwart aan de Iroko woonde, ongeveer een kwart aan de 

Marowijne en 1 deelnemer woonde aan het deel van de Chico Mendesring dat 

door dit gebied loopt. 

De verkeerskundig medewerker van de gemeente en de wijkmanager 

Stadspolders hebben het hele proces begeleid. In de eerst bijeenkomst lichtten 

zij de gemeentelijke randvoorwaarden toe. Dit waren de belangrijkste:  

 er was een bedrag van € 20.000 beschikbaar voor alle maatregelen;   

 een aanpassing van het vigerende bestemmingsplan was niet wenselijk 

wegens de extra kosten en duur van een dergelijk traject; 

 kabels en leidingen in de grond konden niet worden omgelegd; 

 gezonde bomen mochten niet wijken; 

 de aanleg van parkeerplaatsen mocht niet ten koste gaan van groen. 
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De werkgroep ging daarna in 8 bijeenkomsten van 1,5 tot 2 uur gedegen en 

zorgvuldig te werk. De voorzitter en notulist kwamen uit de werkgroep zelf. 

Tijdens de bijeenkomsten waren er soms flinke discussies, omdat de 

standpunten van diverse leden uiteenliepen. 

 

Aanpak 

De leden van de werkgroep kozen voor een brede aanpak van de 

parkeeroverlast: niet alleen extra parkeerplaatsen, maar ook maatregelen 

waarmee correct parkeergedrag van de autogebruikers gestimuleerd kon 

worden. Waar het onderzoek een tekort aan parkeerplaatsen constateerde; 

zagen de werkgroepleden echter ook dat openbare parkeerplaatsen niet altijd 

gebruikt werden: veel mensen willen zo dicht mogelijk bij hun huis parkeren. De 

leden van de werkgroep wilden daarom ook extra uitleg over de verkeersregels 

op een woonerf via borden en een algemene brief. Die extra borden zijn begin 

2020 al geplaatst. Daarnaast zagen ze een grotere rol weggelegd voor 

handhavers en moeten ook buurtbewoners elkaar aanspreken op ongewenst 

parkeergedrag. 

Op een tweede bewonersavond op 16 januari 2020 legde de werkgroep zijn 

ideeën voor aan alle bewoners van de buurt. Bewoners konden hun zienswijzen 

indienen en de werkgroep woog en beoordeelde deze tijdens een gezamenlijke 

sessie. Gegeven de randvoorwaarde dat draagvlak vereist was, werd een 

maatregel geannuleerd als daartegen een of meerdere bezwaren waren 

ingediend.  

Maatregelen 

Uiteindelijk bleven de volgende maatregelen over: 

 De aanleg van 4 nieuwe parkeerplaatsen in Iroko bij de bestaande 

centrale parkeerplaats ("driehoek'); 

 De aanleg van 2 nieuwe parkeerplaatsen langs de Chico Mendesring ten 

noorden van de Marowijne; 

 De legalisering van 2 parkeerplaatsen in Iroko door de aanleg van een P-

tegel; 

 De verwijdering van 2 onveilige parkeerplaatsen in Iroko; 

 De plaatsing van onderborden bij de ingang van de buurt;  

 De plaatsing van 4 plantvakken om illegaal parkeren tegen te gaan in de 

Marowijne; 

 Herstel van de oude inzet van handhaving. Tijdens de duur van de 

werkgroep werd gehandhaafd op excessen. Na de uitvoering van de 

maatregelen wordt het gewone handhavingsregime weer van kracht. 

Daarnaast doet de werkgroep een oproep voor extra inzet van 

handhaving, wat binnen de bestaande capaciteit niet georganiseerd kan 

worden. Hiervoor moeten extra middelen gevonden worden. 

 Een brief aan alle bewoners van de buurt, waarin de verkeersregels voor 

een woonerf worden toegelicht en bewoners worden opgeroepen zich 

aan deze regels te houden en hun buurtbewoners erop aan te spreken; 

 Een onderzoek naar een parkeerplaats voor bussen langer dan 6 meter 

en/of hoger dan 2,4 meter, dichterbij dan de huidige locatie aan de 
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Sikkelstraat. De werkgroep doet de suggestie om hiervoor de 

parkeerplaats bij de Frisoschool aan te wijzen middels een 

verkeersbesluit. Hiervoor is een wijziging van de APV nodig. Die wordt in 

gang gezet. 

 De totale kosten voor de uitvoering van deze maatregelen bedragen 

ongeveer € 18.000.  

Op 9 juli 2020 kwam de werkgroep samen in het bijzijn van wethouder Van der 

Linden. In deze bijeenkomst keken de leden terug op de voorbije maanden, 

waarin ze als eerste werkgroep gestalte gaven aan de uitvoering van de motie. 

Iedereen keek terug op een constructief en gedegen verlopen proces. Wel waren 

sommigen van mening dat de geïnvesteerde tijd niet helemaal in verhouding 

stond tot het uiteindelijke resultaat. Gegeven de uiteenlopende standpunten in 

de werkgroep en de democratische werkwijze lijkt de gang van zaken wel 

realistisch. 

 

Wel waren 2 leden van de werkgroep niet tevreden met het uiteindelijke aantal 

netto parkeerplaatsen. Zij zijn per september een eigen werkgroep gestart om 

nog meer parkeerplaatsen te realiseren. 

Een ander lid was het niet eens met het feit dat groen, in de vorm van lage 

hagen en gras, wordt opgeofferd voor de aanleg van de 6 nieuwe 

parkeerplaatsen. 

Communicatie: 

Naast de 2 bewonersavonden zijn alle bewoners van het gebied tussentijds op 3 

momenten geïnformeerd over de voortgang. In deze brieven stond ook een link 

naar de projectpagina op de gemeentelijke site. Op deze projectpagina stond 

achtergrondinformatie en werden de verslagen van alle bijeenkomsten 

geplaatst.  

Uitvoering maatregelen 

De uitvoering van de werkzaamheden is in september 2020 gestart. Naar 

verwachting worden die ook in deze maand afgerond. 

Tweede werkgroep inmiddels van start 

De tweede werkgroep voor het gebied Azobe/Balsa/Makore/deel Chico 

Mendesring startte op 14 juli. De ervaringen met de eerste werkgroep zijn 

verwerkt in de randvoorwaarden. De tweede bijeenkomst staat gepland op 1 

oktober. Dan worden voorstellen, die in de zomermaanden zijn uitgewerkt, 

besproken. Het streven is eind 2020 de maatregelen aan alle bewoners van dit 

tweede plangebied voor te leggen. 

Planning andere buurten 

De andere 3 deelgebieden van Oudelandshoek komen ook binnen de huidige 

collegeperiode aan de beurt. Buurten 3 en 4 in 2021 en de vijfde in 2022. Waar 

mogelijk proberen we het proces te versnellen. 

Indien gewenst kunnen werkgroepleden het verloop van het proces toelichten. 

 

 


